
Op dit moment vindt de regering dat
in het huidige wetsvoorstel toch nog
eens moet worden gekeken naar de
zorgvuldige afweging tussen de
bestuurlijke lasten en de belangen
van het bedrijfsleven. Momenteel
bekijken wij samen met de collega’s
van Justitie en BZK welk instrumen-
tarium het meest geschikt is om
recht te doen aan alle betrokken
belangen. Begin volgend jaar zal de
regering de Kamer daarover
berichten.

De heer Jense heeft ook vragen
gesteld over de problemen in de
tuinbouw inzake het meten van
energie. Ik heb begrepen dat dat ook
bij de behandeling van de begroting
van LNV aan de orde is geweest. Wij
hebben hierover een aantal keren
ambtelijk gesproken met de LTO en
het Productschap tuinbouw. Op 29
november praat ik samen met
minister Veerman met de LTO en het
Productschap tuinbouw over deze
problematiek. Het lijkt er inderdaad
op dat de netwerkbeheerders deze
problematiek hebben onderschat. Wij
horen ook dat wellicht sommige
tuinders niet op tijd de goede meter
hebben geı̈nstalleerd. Wij moeten in
ieder geval dit gesprek afwachten.
Wij gaan straks over naar liberalise-
ring van de energiemarkt voor
consumenten. Wij zullen daarom
goed bekijken welke belangrijk
leerpunten er te vinden zijn voor de
liberalisering van de energiemarkt
voor consumenten.

Mevrouw Giskes (D66): Ik heb nog
geen reactie gehoord op het
amendement op stuk nr. 6 over het
Fonds economische structuur-
versterking. Het gaat erom ruim 35
mln euro vrij te spelen om ICT in het
onderwijs te financieren, waardoor
andere bezuinigingen in het hoger
onderwijs ongedaan kunnen worden
gemaakt.

Staatssecretaris Wijn: De reactie van
het kabinet wordt meegenomen in
de toegezegde brief aan de Kamer.

De voorzitter: De Kamer heeft nog
geen advies gekregen van de
bewindslieden op de motie op stuk
nr. 23 van mevrouw Netelenbos.

Staatssecretaris Wijn: Ik heb die
motie zeer kort afgedaan. Dat is
echter goed begrepen.

Mevrouw Netelenbos (PvdA): U zou

terugkomen op de kleine criminali-
teit.

Staatssecretaris Wijn: Ik heb de
Kamer toegezegd dat wij hierover
met ideeën komen. Wij kunnen dit
meenemen. Daarnaast hebben wij
van de Kamer goed begrepen dat als
wij een nieuw regeling willen
instellen wij daarvoor zware redenen
moeten aanvoeren. Die zullen wij bij
onze overweging betrekken.

De algemene beraadslaging wordt
gesloten.

De voorzitter: Ik laat nagaan of en
wanneer er kan worden gestemd. Er
zal morgenmiddag bij de regeling
een voorstel worden gedaan.

Ik dank de Kamerleden voor het
vertegenwoordigen van het volk, ik
dank de regering voor het beant-
woorden van de vragen en het
aangaan van het debat, ik bedank
alle belangstellenden op de publieke
tribune en ik bedank alle medewer-
kers die de vergadering van
vanavond mogelijk hebben gemaakt.

Sluiting 23.17 uur
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Lijst van ingekomen stukken,
met de door de voorzitter
terzake gedane voorstellen:

1. drie brieven van de voorzitter van
de Eerste Kamer der Staten-
Generaal, met de mededeling dat zij
in haar vergadering van 12 novem-
ber 2002 de haar door de Tweede
Kamer toegezonden voorstellen van
wet, gedrukt onder de nummers
27873, 28373 en 28478, heeft
aangenomen.

De voorzitter stelt voor, deze brieven
voor kennisneming aan te nemen;

2. een brief van de vaste commissie
voor Justitie, over controversieel
verklaren van het driejarenbeleid
19637, nr. 691 (28641, nr. 9).

Deze brief is al gedrukt en rondge-
deeld;

3. de volgende brieven:
een, van de minister van

Buitenlandse Zaken, ten geleide van
een kopie van de brief van de Iraakse
minister van buitenlandse zaken aan
de secretaris-generaal van de VN

betreffende de Iraakse instemming
met Veiligheidsraadresolutie 1441;

een, van de minister van
Binnenlandse Zaken en Koninkrijks-
relaties, inzake de brief van de heer
R. van Kempen te Dongen;

een, van de minister van
Landbouw, Natuurbeheer en Visserij,
ten geleide van de samenvatting van
de begroting 2003 van Landbouw,
Natuurbeheer en Visserij en DGF;

een, van de staatssecretaris van
Sociale Zaken en Werkgelegenheid,
ten geleide van het in opdracht van
Sociale Zaken en Werkgelegenheid
uitgevoerde literatuuronderzoek
’’Arbeidsconflicten en Arbeidsuitval’’;

een, van de minister van
Volksgezondheid, Welzijn en Sport,
ten geleide van aanbieding
arbeidsmarktstukken;

een, van de minister en de
staatssecretaris van Volksgezond-
heid, Welzijn en Sport, ten geleide
van brancherapporten ’98-’01;

een, van de staatssecretaris van
Volksgezondheid, Welzijn en Sport,
ten geleide van de resultaten van het
onderzoek Palliatieve zorg.

De voorzitter stelt voor, deze brieven
door te zenden aan de betrokken
commissies en niet te drukken.
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